
Torsdag d. 19/9 2019, kl 19.30- 20.30 afholdes i forlængelse af generalforsamling  
Afholdes på Odense katedralskole 
Punkter:   
TIlstede: Christine, Mårten, Anja, Dorte og Marie. Mødes forkortes pga tiden.  

1. Godkendelse af referat fra sidst (nr. 12).  Godkendt,  
2. Valg af referent (alfabetisk er vi nået til H for Hanne). Christine referat 
3. PS rep. i GL. CH kort om PS mødet i mandags, Det er super relevant sted at være ift: 

information om gymnasiesektoren, netværke med andre foreninger, centrale 
informationer og fokus på de faglige foreningers roller og arbejde. bestyrelsesarbejde 
bør honoreres med 20-50 timer fra skolen, skoler betaler for medlemmernes 
aktiviteter, de betaler selv for medlemskab. Fast PS rep.?  
Mårten stiller op, Christine  eller andre fra bestyrelsen er substitut.  

 
4. Udviklingspipeline. Hvad er i fokus og prioritering heraf. 
a. fagdidaktisk kursus i Biotek A for ALLE, ligesom geovidenskab A. Nedsætte 
arbejdsgruppe der er i tæt dialog med fagkonsulent. 2 personer, den ene er Christine. 
Nedsættelse af ad hoc gruppe, medlemmer inviteres, tovholder er bestyrelsesmedlem, 
annonceres også i nyhedsbrev efterår 2019. 

For STX biotek. Der er fagdiaktisk kursus i biologi lige om lidt. Vi sender en 
rep. for at fortælle om den faglige forening.  

 
Vi nedsætter en ad hoc gruppe, der skal arbejde for at alle pæd.kandidater 
med faglig kompetence i biotek., får lov til at komme på fagdidaktisk kursus i 
bioteknologi. (kunne udbredes til alle undervisere i biotek. på STX).  
Vi drøfter fagdidaktisk kursus i biotek HTX,  

 
b. Faglige mindstekrav. Nedsættelse af ad hoc gruppe, medlemmer inviteres, 

tovholder er bestyrelsesmedlem, annonceres også i nyhedsbrev efterår 2019. 
UVm laver tilsyn med at skolerne har den faglige kompetence, i den tråd: 
nogle biotek.undervisere vil gerne have den alene, lad os hjælpe dem. 
Udskudt, Vi tager den næste. Christine skriver om ad hoc gruppen i 
nyhedsbrevet.   

 
c. FIP og workshop: Intro ved Christine Hvem vil lave en workshop?  FIP STX 

(26/2)  og FIP HTX (22/1 med biologi HTX). Hvem deltager til FIP?  Mårten til 
gerne forestå en workshop og deltager alligevel til FIP biotek. d. 26/2.  

 
d. HTX lærere, spørgeskema og handlingsplan. Nedsættelse af ad hoc gruppe, 

medlemmer inviteres, tovholder er bestyrelsesmedlem, annonceres også i 
nyhedsbrev efterår 2019. 
Efter sommer har vi har dokumentation for hvordan det går på HTX, Måske er 
der behov for en skriftlig eksamens workshop, vi sætter det på stand by for 
nu.  

 
5. Tidligere stillet forslag vedr.: transportgodtgørelse. Man kan få refunderet hvad der 
svarer til en togbillet. Anden mulighed, lavere kørselsgodtgørelse indtil vi har lidt mere 
volumen i økonomi. Retningslinjer for betaling af rejseaktivitet, tjek evt. GL og andre Vi 
nedsætter et lille udvalg (2 pers.), der kan tage sig af at lave retningslinjer for betaling af 
rejseudgifter internt og eksternt. Kort og konkret opgave, der kan stilles til afstemning evt. 
næste gang.  

Christine laver til næste møde en række forslag som vi sætter til afstemning på 
novembermødet.  

 
6. Funding. Udskydes 



7. Næste møde i bestyrelsen i Teams onsdag den 20. november kl. 20-21.30.  

 
8. evt. herunder Nye medlemmer (og fagkonsulent) om bord i Teams, Jesper? Vi 
spørger om Jesper kan hjælpe Marie og Dorte om bord i teams og afprøve at det virker forud 
for november-bestyrelsesmøde 

 
For referat, Christine. 
 


